
 16/11/21יום שלישי  –דיון  -מועצה למאבק בנגע הסמים הקשים ועדת 
 חברת מועצה: עינת קדרון

 אורחות: חגית, קלריס
 מועצה: דינה וולדמן, אילן הדס

 
עינת: במפגש זה אני יושבת הראש. סיכמנו על ניהול ברוטציה. סיכמנו שנציג היום מה נעשה בבית החינוך. 

גית הסגנית הפדגוגית תגיע. הדגש היום הוא על זווית החינוך ובעיקר בגיל חגית לא יכולה להגיע אז קלריס וח
נוער. בררתי גם עם סימי ב"ניצנים". שם לא נעשה הרבה בעניין אלכוהול. יש כן עיסוק בתחום המטרידות 

 המינית. אני סבורה שהעיסוק שלנו הוא בהתמכרויות. כך קורה ברוב המקומות שבחנתי.
אנחנו עוברים מנגע הסמים הקשים לנגע ההתמכרויות. צריך  –לגבי קו הדיון של הועדה אילן: יש כאן החלטה 

 רק לזכור שזה לא אותו דבר ואולי הקשר וההבדל בין שניהם יהפוך להיות אחד מהצירים של הועדה.
י קלריס: חשובה ההסתכלות קדימה כדי למנוע סכנות שצפונות לנו מעבר לפינה. אולי אם היינו מדברים לפנ

 עשר שנים, היינו מצמצמים את מגפת השתייה למשל.
 חגית: אני בעד שיח רחב לגבי הכול. השיח לא בהכרח ימנע התופעות.

דינה: אנחנו רוצים ללמוד על התופעה, רוצים ליצור שיח יישובי בנושא, אבל רוצים למצוא גם דרך שתסייע 
פורמליות, כולל תנועות נוער, קידום נוער, תכנית  ותפתור הבעיה. נראה לי שחשוב שיהיו נציגי פעילויות בלתי

 תפיסה קהילתית. –היל"ה. המטרה שלנו לפתח אמירה קהילתית 
 

 חגית וקלריס מציגות תכנית שנתית )מצורף המסמך בהמשך וכקובץ(.
 
 

 
 



 
 
 
 
 

 


